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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ. Nr. 40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
Padomes sēdes protokols Nr. 13 

 

Rīgā, 2021. gada 25. janvārī, pulksten 09:30. 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 

Edgars Dupats, Ivo Čerbakovs, Mārtiņš Ķeņģis, Linards Veide un Uldis Ālītis.  
 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, valdes loceklis un izpilddirektors 

Artis Ozols, šosejas un MTB menedžeris Armands Bēcis, biedrības “Gravel Bike Latvia” valdes 
loceklis Kārlis Berlands.  
 

Padome sanākusi sešu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  
 
Sēdi vada: Sandis Āķis 
Protokolē: Toms Markss 

 
Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 

1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
2. Biedrības "Gravel Bike Latvia" iesnieguma izskatīšana par iestāšanos biedrībā "Latvijas 
Riteņbraukšanas federācija" – K. Berlands.  

3. Ziņojums par LRF darbību decembra un janvāra mēnešos – T. Markss.  
4. Par Latvijas Riteņbraucēju Vienības brauciena rīkošanas tiesību piešķiršanu no 2022. – 2024. 
gadam – T. Markss, A. Ozols.  

5. Par biedrības “Karters”, biedrības “Mežaparks”, biedrības “Sporta klubs Daugava” un SIA “KT 
Agency” izslēgšanu no LRF – T. Markss. 
6. Par Latvijas Olimpiskās vienības sastāvos iekļauto riteņbraukšanas veidu sportistu treniņu un  

sacensību, kā arī pabalstu apmēriem – T. Markss. 
7. Par LRF biroja 2022. gada budžeta projektu – T. Markss, A. Ozols. 
8. Par LRF iesaisti 2022. gada Eiropas Riteņbraukšanas savienības un Ziemeļvalstu 

riteņbraukšanas apvienības kongresos – S. Āķis.  
 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 

T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 12 
apstiprināšanu. 
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 12 redakciju. 

 
2. Biedrības "Gravel Bike Latvia" iesnieguma izskatīšana par iestāšanos biedrībā 
"Latvijas Riteņbraukšanas federācija" – K. Berlands.  

K. Berlands informē padomes locekļus uz uzaicinātos par biedrības “Gravel Bike Latvia” 
līdzšinējo darbību un plānoto darbību sacensību rīkošanas jomā 2022. gadā. K. Berlands norāda, 
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ka biedrība “Gravel Bike Latvia” plāno organizēt Gravel riteņbraukšanas sacensības jaunatnes, 
elites un amatieru grupām. K. Berlands aicina padomes locekļus uzņemt biedrību “Gravel Bike 

Latvia” biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija”. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē 
par biedrības “Gravel Bike Latvia”  darbības plāniem. 
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Uzņemt biedrību “Gravel Bike Latvia” biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija” kā juridisko 

biedru, nosakot tai biedru iestāšanās un gada maksu padomes apstiprinātajā apmērā. 
 
3. Ziņojums par LRF darbību decembra un janvāra mēnešos – T. Markss.  

T. Markss veic ziņojumu par LRF darbību decembra un janvāra mēnešos, norādot uz sadarbību 
ar Latvijas Sporta federāciju padomi, Latvijas Olimpisko komiteju un Izglītības un zinātnes 
ministriju, kā arī Starptautisko Riteņbraukšanas savienību. T. Markss informē par situāciju ar 

sponsoru, kā arī sadarbības partneru piesaisti 2022. gada sezonai. Padomes locekļi un 
uzaicinātie diskutē par LRF darbību decembra un janvāra mēnešos.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai T. Marksa ziņojumu.  
 

4. Par Latvijas Riteņbraucēju Vienības brauciena rīkošanas tiesību piešķiršanu no 
2022. – 2024. gadam – T. Markss, A. Ozols.  
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par aizvadītajām Latvijas Riteņbraucēju 

Vienības brauciena sarunu procedūrām ar pretendentiem. Padomes locekļi un uzaicinātie 
diskutē par veiktajām sarunu procedūrām un katra pretendenta redzējumu par Latvijas 
Riteņbraucēju Vienības brauciena attīstības iespējām.  

 
Padome, balsojot Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, Ķeņģim, Linardam 
Veidem un Uldim Ālītim par, Sandim Āķim atturoties  NOLEMJ: 

4.1. Piešķirt Latvijas Riteņbraucēju Vienības brauciena rīkošanas tiesības laika posmā no 2022. – 
2024. gadam SIA “Igo Japiņa sporta aģentūra”.  
4.2. Uzdot LRF valdei slēgt līgumu ar SIA “Igo Japiņa sporta aģentūra” par rīkošanas tiesību 

piešķiršanu. 
 
5. Par biedrības “Karters”, biedrības “Mežaparks”, biedrības “Sporta klubs Daugava” 

un SIA “KT Agency” izslēgšanu no LRF – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par biedrības “Karters”, biedrības 
“Mežaparks” un  biedrības “Sporta klubs Daugava” vēlmēm izstāties no LRF biedru vidus saistībā 

ar darbības riteņbraukšanas jomā apturēšanu. T. Markss informē arī par nepieciešamību no LRF 
biedrus vidus izslēgt SIA “KT Agency”, to pamatojot ar uzņēmuma likvidāciju. T. Markss aicina 
padomes locekļus balsot par biedru izslēgšanu. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 

No LRF biedru vidus izslēgt – biedrību “Karters”, biedrību “Mežaparks”, biedrību “Sporta klubs 
Daugava” un SIA “KT Agency”. 
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6. Par Latvijas Olimpiskās vienībassastāvos iekļauto riteņbraukšanas veidu sportistu 
treniņu un  sacensību, kā arī pabalstu apmēriem – T. Markss. 

T. Markss informē padomes locekļus ar LRF valdes sagatavoto sarakstu par Latvijas Olimpiskās 
vienības (LOV) sastāvos iekļaujamo riteņbraukšanas veidu sportistu treniņu un sacensību, kā arī 
pabalstu apmēriem. T. Markss norāda, ka pabalsta apmērs sportistam un viņa treneriem ir 

sadalīts proporcionāli vienādās daļās, kamēr procentuālais sadalījums starp treniņu un sacensību 
finansējumu, kā arī pabalstu ir 40:60. T. Markss norāda, ka šosejas U23 riteņbraukšanas izlases 
sportistiem, kas iekļauti LOV bronzas sastāvā, finansējums ir paredzēts tikai treniņu un 

sacensību darbam. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF valdes sagatavoto sarakstu 
sportistu treniņu un sacensību, kā arī pabalstu sadalē. T. Markss aicina padomes locekļus 
balstot par LRF valdes sagatavoto sarakstu. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 

6.1. Apstiprināt LRF valdes sagatavoto sarakstu par LOV sastāvos iekļaujamo riteņbraukšanas 
veidu sportistu treniņu un sacensību, kā arī pabalstu apmēru sadalījumu.  
6.2. Uzdot T. Marksam noteiktajā kārtībā iesniegt apstiprināto sarakstu Latvijas Olimpiskajā 
komitejā. 

 
7. Par LRF biroja 2022. gada budžeta projektu – T. Markss, A. Ozols. 
T. Markss un A. Ozols iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar 2022. gada LRF biroja 

nodrošināšanas plānoto ieņēmumu un izdevumu tāmi. T. Markss vērš uzmanību uz budžeta 
deficītu pamatdarbības nodrošināšanai 2021. gada līmenī. Padomes locekļi un uzaicinātie 
diskutē par sagatavoto biroja darbības nodrošināšanas budžeta projektu un iespējām piesaistīt 

papildus finansējumu.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
7.1. Pieņemt zināšanai T. Marksa un A. Ozola ziņojumus.  
7.2. Strādāt pie papildus finansējuma piesaistīšanas LRF biroja nodrošināšanai 2022. gadam. 

 
8. Par LRF iesaisti 2022. gada Eiropas Riteņbraukšanas savienības un Ziemeļvalstu 
riteņbraukšanas apvienības kongresos – S. Āķis.  

S. Āķis informē padomes locekļus un uzaicinātos par gaidāmajiem Eiropas Riteņbraukšanas 
savienības un Ziemeļvalstu riteņbraukšanas apvienības kongresiem, kuros plāno ņemt dalību. 
Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par aktuālajiem jautājumiem kongresos un LRF iesaistes 

iespējām.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai S. Āķa ziņojumu.  
 

Padome darbu beidz pulksten 11:00. 
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Sandis Āķis       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Prezidents     ____________________________ 
 
Edgars Dupats       

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
      

Ivo Čerbakovs      
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

 
Mārtiņš Ķeņģis     
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Linards Veide 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 

Uldis Ālītis 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 


